
I forbindelse med det forstående møde den 17. august omkring ovennævnte og senere behandling den 
21. august i udvalget. Vil jeg som jeg som bruger og lodlejer hermed udtrykke min bekymring og 
utilfredshed omkring anlægning af ovennævnte. 

 
 
Som tidligere skrevet, gir det ingen mening at anlægge en cykelbro lige op ad en børne institution med 



dertilhørende legeplads som bliver brugt alle ugens dage og weekender. H8 broen er klart den bedste 
trafikale løsning med mindst risiko for farlige trafik situationer. 
Jeg håber du har tid til at videresende denne mail eller udskrive den til udvalgsmedlemmerne i tmf.  
 
Med venlig hilsen 
En bekymret Nokke beboer 
Nokken Strandvej 10 
Steen Bastian 
 


